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وزير اقتصاد: هدفمند كردن يارانه ها  سال آينده اجرايي مي شود
حميد اسدي/ گروه اقتصاد

با اين كه برخي شايعات از احتمال عدم اجراي 
هدفمندسازي يارانه ها با تصويب درآمد 20 هزار 
ميليارد توماني در مجلس حكايت داشت، وزير امور 
اقتصادي و دارايي تاكيد كرد: قانون هدفمند كردن 
يارانه ها با درآمد 20 هزار ميليارد توماني ناشي از 

اصلاح قيمت ها اجرايي مي شود.
دولت در لايحه بودجه سال 89 پيش بيني كرده 
قيمت  اصلاح  محل  از  تومان  ميليارد  بود، 40هزار 
حامل هاي انرژي تامين شود كه از اين ميزان، 20 درصد 
آن معادل 8000 ميليارد تومان مستقيما در بودجه 
عمومي دولت به مصرف مي رسيد اما اين پيشنهاد 
دولت در حالي در بودجه ارائه شد كه مجلس شوراي 
اسلامي، پيش تر در قانون هدفمندسازي يارانه ها، 
حداكثر درآمد قابل اكتساب در سال نخست اجراي 
قانون را 20 هزار ميليارد تومان پيش بيني كرده و 
برپايه همين پيشينه، كميسيون تلفيق بودجه رقم 
پيشنهادي دولت را به همان 20 هزار ميليارد تومان 

خود كاهش داد.
با اين حال در روز بررسي اين بند از بودجه در 
در  شخصا  رئيس جمهور  مجلس،  علني  صحن 

مجلس حضور يافت تا از آخرين فرصت براي كسب 
درآمد 40 هزار ميليارد توماني ناشي از هدفمندسازي 

يارانه ها استفاده كند. 
وي در جلسه اي غيرعلني كه به همين منظور 
ترتيب داده شده بود، تاكيد كرد كه تصويب درآمد 40 
هزار ميليارد توماني نه تنها تورم را افزايش نمي دهد 

بلكه منجر به كاهش آن خواهد شد. در پايان 
اظهارات احمدي نژاد مجلس بازگشت به 
لايحه دولت و كسب درآمد 40 هزار ميليارد 
توماني از هدفمندسازي يارانه ها را به راي 
و  نياورد  راي  پيشنهاد  اين  كه  گذاشت 
عملا مصوبه كميسيون تلفيق به تصويب 

نمايندگان رسيد. 
بر  رئيس جمهور  اصرار  حال  اين  با 
تصويب رقم پيشنهادي دولت، باعث شد 
برخي نمايندگان تصور كنند دولت مايل 
با  يارانه ها  هدفمندي  قانون  اجراي  به 
درآمد 20 هزار ميليارد توماني نيست، اما 
سيدشمس الدين حسيني، وزير اقتصاد  و 

سخنگوي اقتصادي دولت  ديروز به اين ذهنيات 
و گمانه زني ها پايان داد. 

وي در گفتگو با فارس با اشاره به اين  كه با 

تصويب درآمد 20 هزار ميليارد توماني دولت در 
نگهبان  در شوراي  آن  تصويب  احتمال  مجلس 
بسيار زياد است، خاطرنشان كرد: درخصوص نحوه 
اجراي قانون هدفمندسازي يارانه ها طي سال آتي 
هنوز تصميم قطعي اتخاذ نشده، اما قانون مصوب 
دارايي  و  اقتصادي  امور  وزير  لازم الاجراست. 

تصريح كرد: اين  كه قانون هدفمندسازي يارانه ها از 
چه زماني اجرايي شود، بستگي به امور اجرايي دارد 
چرا كه ورود به اين عرصه با درآمد 20 هزار ميليارد 

توماني، نيازمند بررسي جزئيات و نحوه اجرايي كردن 
قانون در كارگروه است.

وزير اقتصاد با اشاره به اين  كه نحوه و زمان اجراي 
قانون مزبور بسيار مهم است، خاطرنشان كرد: تاكيد 
دولت بر تصويب 40 هزار ميليارد تومان بود زيرا با 
تحقق اين اعتبار، شاهد اثربخشي و افزايش امكانات 
حمايتي بيشتري از بنگاه ها و خانوارها  بوديم 
اما مصوبه كنوني هم قانون است و بايد با 

تدبير اجرايي شود.
قانون  كردن  اجرايي  داد:  ادامه  وي 
هدفمندسازي يارانه ها مبرا از تورم نيست 
اما تبيين ابزارهاي مديريتي و كنترل تورم در 
مسير اجرا لازمه تحقق اهداف تعيين شده 
در مسير اجراي قانون است.حسيني اظهار 
كرد: كشور طي يك سال گذشته در جهت 
مهار تورم توفيق قابل توجهي داشت كه از 
آن جمله، مي توان به كاهش تورم از 4/ 25 

درصد به كمتر از 5 /11 درصد اشاره كرد.
حسيني اين روند را حاكي از نتيجه بخش 
بودن سياستگذاري هاي دولت در مسير كنترل تورم 
دانست و افزود: بر اين اساس، معتقدم باتوجه به 
پتانسيل هاي موجود، قابليت و توانمندي مديريت 

كنترل تبعات اجرايي كردن قانون هدفمند كردن 
يارانه ها را داريم.

وزير اقتصاد گفت: ارزيابي نرخ رشد تورم از زمان 
اجراي قانون هدفمندسازي يارانه ها با توجه به مدل هاي 
اقتصادي نمي تواند چندان مورد اتكا قرار گيرد، ضمن 
آن كه با مجموعه اي از سياست ها كنترل تورم قابل 
مديريت است، بنابراين رشد50 درصدي تورم مورد 
تاكيد مركز پژوهش هاي مجلس را قبول نداريم.وي 
با اشاره به اين  كه مسووليت دولت مديريت پروژه 
هدفمندسازي يارانه  با تاكيد بر مزيت هاست، تاكيد 
كرد: قياس نرخ تورم 87 و 88 مبين مديريت صحيح و 
توانمندي مسوولان در كنترل نرخ تورم و تبعات ناشي 
از اجرايي كردن پروژه هاي كلان اقتصادي از جمله 
هدفمند كردن يارانه هاست. حسيني افزود: اجرايي 
كردن هدفمندسازي يارانه ها به دليل اصلاح ساختار 
مالي كشور وابستگي دولت درخصوص تبديل ارز به 
ريال را به حداقل كاهش مي دهد و منجر به حذف 
تورم ها مي شود.وزير امور اقتصاد و دارايي تصريح 
هدفمندسازي  جزئيات  تصويب  محض  به  كرد: 
يارانه ها اقلامي را كه شامل هدفمندسازي يارانه 

مي شود، اعلام مي كنيم،
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3 سال انتظار براي تصويب يك لايحه زمان 
كمي نيست، آن هم براي لايحه اي مهم چون 
اعضاي  وقتي  جرم.  وقوع  از  پيشگيري  لايحه 
كميسيون حقوقي و قضايي مجلس هفتم 2 مهر 
سال 84 كليات اين لايحه را براي اولين بار مطرح 
و يك سال بعد همراه با ديگر نمايندگان آن را در 
صحن علني مجلس تصويب كردند، شايد كمتر 
كسي فكر مي كرد كه بلاتكليف ماندن، سرنوشت 

اين لايحه باشد.
اين بلاتكليفي زماني بيشتر مي شود كه پيشنهاد 
اخير مركز پژوهش هاي مجلس و تاكيد كارشناسان 
آن مبني بر مسكوت ماندن اين لايحه به مدت 6 ماه 
عملي شود؛ پيشنهادي كه تلويحا از فراهم نبودن 

بسترهاي پيشگيري از وقوع جرم حكايت دارد.
لايحه پيشگيري از وقوع جرم با هدف احياي 
بند 5 اصل 156 قانون اساسي مطرح شد. اين بند 
بصراحت اقدام براي پيشگيري از وقوع جرم و 
اصلاح مجرمان را جزو وظايف ذاتي قوه قضاييه 

معرفي مي كند.
نويسندگان اين لايحه كه پيشگيري از وقوع 
جرم را معادل پيش بيني، شناسايي و ارزيابي خطر 
وقوع جرم و تلاش براي از بين بردن يا كاهش آن 
مي دانند، حركت در اين مسير را به تشكيل شوراي 
عالي پيشگيري منوط كرده اند و اين مساله مورد ايراد 
شوراي نگهبان، برخي نمايندگان مجلس و جمعي از 

كارشناسان حقوقي و قضايي قرار گرفته است.
طبق ماده 2  اين لايحه، رئيس قوه قضاييه، 
كشور،  كل  دادستان  رئيس جمهور،  اول  معاون 
نيروي  فرمانده  صداوسيما،  سازمان  رئيس 
انتظامي، رئيس سازمان زندان ها، رئيس سازمان 
تبليغات اسلامي، فرمانده نيروي مقاومت بسيج و 
چند مسوول ديگر بايد همسو با هم اين شورا را 
تشكيل دهند و همگي با هم به پيشگيري از وقوع 

جرم كمك كنند.
ايرادات لايحه 

اين مصوبه روي هم رفته 10 ماده و 7 تبصره 
مفصل دارد، اما حتي  پيش از آن كه به شوراي 
كارشناسان  از  بسياري  شود،  فرستاده  نگهبان 
پيش بيني مي كردند با ايراد اين شورا مواجه و بار 
ديگر به مجلس عودت داده شود. اين اتفاق هم رخ 
داد و شوراي نگهبان با ايرادات بسيار، اين لايحه 
را به مجلس پس فرستاد.عمده ايرادات شوراي 
عالي  شوراي  تشكيل  بودن  مغاير  به  نگهبان 
پيشگيري از وقوع جرم و تركيب اعضاي آن با اصول 
متعدد قانون اساسي در زمينه اختيارات، وظايف و 

استقلال قواي سه گانه كشور برمي گردد.
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سخنگوي اقتصادي دولت مي گويد هدفمندي يارانه ها بايد با تدبير اجرا شود.

روز  انتخابات عمومي عراق كه  اوليه  نتايج 
گذشته از سوي كميسيون انتخابات اين كشور 
اعلام شد، از پيروزي »نوري  المالكي« نخست وزير 

كنوني حكايت دارد.
به گزارش خبرگزاري ها، براساس نتايج 34 
درصد آراي شمارش شده تا روز گذشته ائتلاف 
 47 المالكي،  نوري  رياست  به  قانون«  »دولت 
درصد آرا را در استان نجف و 42 درصد آرا را در 
استان بابل به دست آورده است و ائتلاف ملي عراق 
نيز سايه به سايه آن را تعقيب مي كند. در حالي كه 
ائتلاف »العراقيه« اياد علاوي نيز در دو استان 

دياله و صلاح الدين پيشتاز است.
ائتلاف كردها متشكل از دو تشكل قديمي 
حزب دموكرات و اتحاديه ميهني كردستان نيز در 
شهر اربيل بر حزب تازه تاسيس »گوران« )تغيير( 

پيشي گرفته است.
در چنين شرايطي، گروه علاوي از آنچه كه آن 
را »تقلب در مقياسي وسيع« در انتخابات عراق 
خوانده، شكايت كرده است. از سوي ديگر، انتفاضه 
قنبر نامزد »ائتلاف ملي عراق« به رياست احمد 
چلبي هم گفت: »ما شاهد نوعي دخالت آمريكا 
در روند اعلام نتايج انتخابات در درون كميسيون 
انتخابات هستيم كه مي تواند نتايج را تحت تاثير 

قرار دهد.«
انتخابات عراق روز يكشنبه گذشته با مشاركت 
70 درصدي مردم اين كشور برگزار شد و انتظار 
مي رود اعلام نتايج نهايي آن تا چند روز ديگر به 
انتخابات  دومين  برگزاري  از  انجامد.پس  طول 
اين  سياسي  صحنه  روزها  اين  عراق  پارلماني 
كشوردر تب و تاب آخرين نتايج انتخابات، تشكيل 
ائتلاف هاي جديد براي تشكيل دولت و انتخاب 

رئيس جمهور و نخست وزير آينده است.    
در اين ميان با توجه به وظايف و مسووليت هاي 
بالاي نخست وزير در نظام سياسي عراق كه 
فرمانده كل نيروهاي مسلح اين كشور است و از 
جايگاه بالايي برخوردار مي باشد، اين امر به يك 
موضوع اساسي در رسانه هاي عراق تبديل شده 
و اظهار نظرها و گزينه هاي مختلفي را براي آن 
مطرح مي كنند. به گزارش ايرنا در چنين شرايطي 
اين روزها نام سيد جعفر صدر فرزند شهيد آيت الله 
سيد محمدباقر صدر كه به تازگي وارد صحنه 
پست  گرفتن  بدست  براي  شده  عراق  سياسي 
نخست وزيري مورد توجه بسياري قرار گرفته و 

موضوع گزارش و مقاله روزنامه ها شده است. 
روزنامه الشرق الاوسط چاپ بغداد در اين زمينه 
نوشت: بر اساس اعلام منابع داخلي در ائتلاف 
دولت قانون اين ائتلاف نام هايي را براي جانشيني 

مالكي بررسي مي كند. 
 گزارش مربوط به اعلام نتايج اوليه انتخابات 

عراق را در صفحه 6 بخوانيد. 

درخت ها امسال بهار را  
غافلگير كردند،  قبل از 
آن كه تقويم به پايان 
برسد و روزهاي بهاري 
سال 1389 آغاز شود، 
درخت ها از خواب 
بيدار شدند، جوانه زدند 
و شكوفه ها 
شاخسارهايشان را آذين 
بستند. اين اتفاق اگرچه 
اولين بار نيست  كه رخ 
مي دهد، اما زمستان گرم 
امسال باعث شد تا بهار 
بي سر و صدا زودتر از 
موعد خودش را 
نشان دهد.

غافلگيري 
زيباي
 بهار

عكس: رضا زارع/جام جم

زن بابا 
چارديواري
 و دارا و ندار
نوروز  به 
تلويزيون مي آيند

سريال هاي نوروزي  براي 
سليقه هاي مختلف

ماهان سپاهان
 قهرمان فوتسال 
باشگاه هاي
 آسيا شد
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تاريخ مصرف شيرها را كنترل كنيد
يك شهروند از تهران: با اين كه تاريخ انقضاي روي 
پاكت هاي شير مدت دار و يك ساله است ولي متاسفانه بارها 
پيش آمده كه هنگام باز كردن و مصرف اين شير ها متوجه 
خرابي آن شده ام. از وزارت بهداشت درخواست دارم به اين 

مهم رسيدگي كند.
يك شهروند از تهران: مدت هاست سهام عدالت به 
كارگران، كارمندان و بازنشستگان تعلق گرفته ولي تاكنون 

خبري از اعطاي سود سهام نشده است.
موسي پور از تهران: از بهمن ماه، حقوق جانبازان در 
حالت اشتغال بنياد جانبازان قطع شده ولي تاكنون خبري از 
علت آن نيست. از مسوولان ذي صلاح درخواست رسيدگي 

دارم.
داوود الهي از دامغان: مدتي است اداره آموزش و پرورش 
نسبت به پرداخت كمك هزينه پوشاك خدمتگزاران تعلل 
مي كند، در حالي كه اين قشر واقعا به اين كمك هزينه 

احتياج   دارند.
يعقوبي از اراك: قيمت گوشت لحظه به لحظه در حال 
گران شدن است و خانواده هاي مستضعف توان خريد آن 
را ندارند. از مسوولان درخواست دارم فكري هم به حال 

خانواده هاي بي بضاعت كنند.

حق با شماست

ادامه از صفحه اول
كارشناسان مي گويند ايرادات وارده از سوي شوراي نگهبان 
اشكالاتي درست و بجاست، اما نمايندگان مجلس بويژه اعضاي 

كميسيون حقوقي و قضايي آن چنين اعتقادي ندارند. 
با اين حال صاحب نظران نظراتي ديگر نيز دارند. محمد 
سالاركيا، معاون دادستان پايتخت به تاكيد لايحه بر تشكيل 
كميسيوني براي ورود به پيشگيري از وقوع جرم ايراد مي گيرد 
و معتقد است از آنجا كه براي اين كميسيون وظايف اجرايي 
تعريف شده در حالي كه هرگونه اقدام اجرايي براي پيشگيري 
از وقوع جرم در حيطه وظايف قوه قضاييه است، پس واگذاري 

اين مسووليت به نهادي ديگر محل اشكال است. 
اين در حالي است كه مصطفي طباطبايي نژاد، عضو 
كميسيون حقوقي و قضايي مجلس بر اين باور است كه 
اگر قرار باشد همه مسوولان نام برده شده در متن لايحه 
عهده دار وظايفي در ارتباط با موضوع پيشگيري باشند، هرچند 
در ظاهر اقدامي مفيد است اما مشخص نيست هماهنگي ميان 
دستگاه ها با چه ساز و كاري اجرايي خواهد شد. در اين ميان، 
نيره اخوان عضو ديگر كميسيون قضايي مجلس مي گويد، 
اگر قرار است با لايحه پيشگيري از جرم براي تحكيم بنيان 
خانواده، حمايت از خانواده هاي بي سرپرست نيازمند و افراد در 
معرض خطر آسيب هاي اجتماعي كاري بكنيم، چه لزومي بود 
كه نظام جامع رفاه و تامين اجتماعي را پيش بيني كنيم و دست 

به تكرار قوانين بزنيم؟
اين همان انتقادي است كه عباس شبيري، استاد حقوق 
دانشگاه نيز در گفتگو با ايسكانيوز بر آن تاكيد مي كند. او با انتقاد 
از اين كه تورم قوانين مختلف بيماري است كه نظام حقوقي 
كشور بشدت از آن رنج مي برد، مي گويد: با تصويب هر قانوني 
در كشور، نهادي جديد ايجاد مي شود كه حدود وظايفش با ساير 

نهادها ارتباط يا تداخل دارد و كارها را پيچيده تر مي كند. 
 همه هستند، هيچ كس نيست

اگر از ايرادات قانون اساسي اين لايحه بگذريم و اصرارهاي 
مجلس براي نپذيرفتن نواقص را قبول كنيم و مطمئن باشيم 
كه گره اين لايحه بالاخره به دست مجمع تشخيص مصلحت 
نظام باز مي شود، چطور بايد اين را قبول كنيم كه در نبود 
قانوني منسجم مي توان در حوزه پيشگيري از وقوع جرم كاري 

از پيش برد؟ 
اگرچه آمار دقيق و شفافي از ميزان وقوع جرايم مختلف در 
كشور ارائه نمي شود، اما با اتكا به آمارهاي غيررسمي مي توان 
گفت تعداد وقوع جرايم بويژه جرايم خشن و ميزان تكرار 
جرايمي كه ناشي از معضلات اجتماعي هستند، در كشور ما 
سير صعودي دارند.در كنار اين مساله، قوانين متعددي در حوزه 
پيشگيري از وقوع جرم وجود دارند و نهادهاي مختلفي در اين 
حوزه فعاليت مي كنند، اما هيچ قانون جامعي نيست كه آنها را 
دوشادوش هم قرار دهد. در اين شرايط است كه جدي گرفتن 

موضوع اهميت بيشتري پيدا مي كند.
 جزيره اي عمل مي كنيم

احمد رفيعي، معاون دادستان تهران در پيشگيري از وقوع 
جرم اين موضوع را قبول دارد. وقتي ما به تاخير افتادن تصويب 

لايحه پيشگيري از وقوع جرم و پيامدهاي آن را با او درميان 
مي گذاريم، او به نبود فرهنگ سيستمي كار كردن در كشور 
اشاره مي كند و مي گويد: كشور ما براساس نظام قانونگذاري 
اداره مي شود، اما ما هنوز در بحث تقنيني مشكل داريم و 
نتوانسته ايم براي پيشگيري از وقوع جرم و جلوگيري از تكرار 

آن قانون منسجم بنويسيم و مديريتي متمركز ايجاد كنيم.
نگاه  با  هر كس  و  مي كنيم  عمل  پراكنده  الان  »ما 
شخصي اش وارد ماجرا مي شود هر چند چاره اي نداريم و ابزار 

و ساز و كار در اختيارمان نيست.«
او ادامه مي دهد: در حال حاضر اگر ما براي پيشگيري از 
وقوع جرم به هر سازمان يا اداره اي مراجعه كنيم، مشكل داريم 
يعني آنها مي گويند مگر اين مساله در حوزه مديريتي شماست 
يا اين كه كدام قانون است كه ما را ملزم به تبعيت از شما مي كند. 

همين موضوع است كه باعث مي شود هر نهادي در بحث 
پيشگيري به صورت جزيره اي عمل كند و هيچ نهادي همسو 
با ديگري نباشد و با وجود صرف هزينه هاي زياد نتيجه مطلوب 
به دست نيايد.معاون دادستان تهران البته تصويب قانون را به 
معني حل تمام مشكلات نمي داند و مي گويد: وضع يك قانون 
نيمي از راه است، چون بايد اراده اجراي قانون هم وجود داشته 
باشد كه بخشي از آن به روحيه افرادي كه انتخاب مي شوند 
بستگي دارد و بخش ديگرش به مراجع نظارتي برمي گردد كه 

بخواهند وظايفشان را انجام دهند.
او با بيان اين جملات گفته هايش را اين گونه جمع بندي 
مي كند كه مهم اين است ما اقدامات براي پيشگيري را زودتر 
شروع كنيم و اين طور نباشد كه فقط بخواهيم وضعيت موجود 

را جمع كرده و به برخوردهاي مقطعي با جرايم راضي شويم.

بلاتكليفي 3 ساله لايحه پيشگيري از جرم
در حال حاضر هيچ قانون جامعي كه نهادهاي مختلف را در پيشگيري از وقوع جرم با يكديگر هماهنگ كند، وجود ندارد

پرايد؛ 
جايزه معلمان نمونه

وزير آموزش و پرورش اعلام كرد: در سالروز بزرگداشت 
مقام معلم به 190 نفر از معلمان برگزيده كشوري يك 

دستگاه خودروي پرايد اهدا مي شود.
به گزارش مهر،  حميدرضا حاجي بابايي در اولين جلسه 
ستاد مركزي بزرگداشت مقام معلم تاكيد كرد: خودروهاي 
اهدايي برخلاف سال گذشته كه با گذشت مدت زمان 
طولاني انجام شد، در روز مراسم بزرگداشت مقام معلم به 

معلمان نمونه اهدا خواهد شد.
حاجي بابايي ضمن اشاره به تجليل از معلمان برگزيده در 
سراسر كشور در ارديبهشت سال آينده گفت: سهميه انتخاب 
معلم نمونه در مدارس از بين 15 نفر در سال گذشته به 10 نفر 
تخصيص  يافته است كه اين موضوع شامل عوامل اداري و 

اجرايي مدرسه نيز مي شود.
 ثبت نام دانش آموزان از سال آينده با كد ملي

و  آمار  واقعي شدن  به منظور  وي همچنين خبرداد: 
برنامه ريزي هاي دقيق تر در وزارت آموزش و پرورش و 
شناسايي نيازهاي دانش آموزان، از سال آينده دانش آموزان 

با كد ملي ثبت نام مي شوند.
حاجي بابايي با بيان اين كه آمار و ارقام و رتبه ها از جانب 
مديران كاستي هايي دارد، از راه اندازي 2 مركز نيروي انساني، 
آمار و فناوري در وزارتخانه آموزش و پرورش خبر داد و گفت: 
با راه اندازي سيستم جديد آماري از سال آينده ديگر هيچ كس 
اجازه ساخت مدرسه را نخواهد داشت و سازمان نوسازي 
مدارس نيز بر اين اساس مدارس را مي سازد و دانش آموزان 

از اين به بعد با كد ملي وارد مدرسه مي شوند.

 تعيين تكليف كرايه اتوبوس 
و تاكسي، دوشنبه

رئيس شوراي شهر تهران تاكيد كرد: موضوع اعتراض 
به نرخ تاكسي  و اتوبوس در سال 89 مي تواند در جلسه 
مشترك مطرح شود و نيازي به رسانه اي كردن آن قبل 

از جلسه نيست. 
به گزارش ايسنا ، مهدي چمران با تاكيد بر اين كه قانون، 
محدوده اقدام شوراي شهر را مشخص كرده است،  گفت: 
روز دوشنبه جلسه مشتركي با فرمانداري خواهيم داشت و 
مسائل مربوط به قيمت اتوبوس و تاكسي را در آنجا مطرح 
و حل خواهيم كرد. وي اضافه كرد: در خصوص اين كه 
شوراي شهر حق تصويب قيمت دارد يا نه در قانون كاملا 
مشخص است و براساس آن اين حق به شورا داده شده و 
كاملا كارشناسي و بر اساس مطالعات است، اگر مصوبه 
مغايرت قانوني داشته باشد، بايد به شكل قانوني به شورا 

اعلام كنند. 
رئيس شوراي شهر تهران تاكيد كرد: در جريان تعيين 
قيمت اتوبوس و تاكسي مسائل مرتبط با تورم را بررسي 
كرده ايم و بررسي ها مي تواند به نظر مسوولان استانداري و 
فرمانداري برسد. نياز نيست اين مسائل از حالا رسانه اي شود 

تا ما هم مجبور به پاسخ به اين اظهارات شويم.

اختصاص بودجه 
براي كمك به زندانيان 
بدهكار در سال آينده

وزير دادگستري از اختصاص 1/2 هزار ميليارد ريال 
تسهيلات در لايحه بودجه سال 89 براي كمك به زندانيان 

بدهكار خبر داد.
به گزارش مهر،  سيد مرتضي بختياري افزود: 370 ميليارد 
 89 بودجه  در  زندانيان  ديه  به  براي كمك  اعتبار  ريال 

پيش بيني شده است.
وي با اشاره به اين كه 44 زنداني جرايم غيرعمد در 
هرمزگان با 2 ميليارد و 470 ميليون ريال كمك خيرين، 
كميته امداد، ستاد ديه و رئيس جمهور آزاد شدند، اظهار كرد: 
همچنين اولياي دم و طلبكاران اين زندانيان در اقدامي 
خداپسندانه 2 ميليارد ريال را به اين زندانيان بخشيدند و از 

حق خود گذشت كردند.
بختياري اضافه كرد: اغلب زندانيان جرايم غيرعمد در 
ارتباط با تصادفات منجر به مرگ گرفتار شده اند كه اين مهم 

فرهنگسازي مناسب را مي طلبد.
وزير دادگستري گفت: سالانه 23 هزار حوادث رانندگي 
منجر به مرگ و 300 هزار تصادف منجر به جرح در كشور 
اتفاق مي افتد كه اين آمار قابل تامل است. با توجه به نزديكي 
ايام نوروز و افزايش مسافرت ها، مردم بايد رعايت قانون و 
مقررات را در اولويت بدانند تا شاهد مشكلاتي از اين قبيل 

در كشور نباشيم.

جم
جام

ي/
وند

ما
شه

چاو
ت/

اس
ني
زئي
ست

عك

 )ph.d( دانش��گاه پيام نور در مقط��ع دكتري تخصصي
براي سال تحصيلي 90� 89 دانشجو مي پذيرد. 

دانش��گاه پيام نور براي پاسخگويي به تقاضاي داوطلبان 
و نيز تامين بخش��ي از نيروهاي متخصص مورد نياز كش��ور 
از طري��ق آزم��ون و مصاحب��ه در مقطع دكت��ري تخصصي 
)ph.d( در نوب��ت هش��تم براي س��ال تحصيل��ي 90� 89 
دانش��جو مي پذي��رد. ثبت نام داوطلبان ت��ا 25 فروردين و از 

 www.pnu.ac.ir طريق وب س��ايت دانشگاه به نشاني
ادامه دارد. 

همچنين س��ازمان س��نجش آموزش كش��ور از ثبت نام 
بيش از 380 هزار داوطلب در آزمون كارشناس��ي ناپيوس��ته 
دانش��گاه ها خبر داد. اين سازمان اعلام كرد: بر اساس برنامه 
زمان��ي پيش بيني ش��ده كارت ورود به جلس��ه آزمون از روز 

دوشنبه 4 مرداد روي سايت سازمان سنجش قرار مي گيرد.

مدي��ر كل دفتر س��لامت و پيش��گيري وزارت آموزش و 
پرورش از صدور شناس��نامه سلامت به دانش آموزان در بدو 

ورود به دبستان از سال آينده تحصيلي خبر داد. 
حسن ضياءالديني درگفت و گو با   ايسنا گفت: از سال 89  براي 
تمامي دانش آموزان در بدو ورود به اول دبس��تان شناس��نامه 
سنجش س��لامت در سراسر كش��ور صادر مي شود. به گفته 
وي، برنامه ديگري نيز با عنوان برنامه سلامت دهان و دندان 

مدارس ابتدايي سراسر كشور نيز اجرا خواهد شد و هدف از اين 
برنامه ارتقاي س��لامت دهان و دندان دانش آموزان از طريق 
آموزش و پيشگيري اس��ت. ضياءالديني درباره ساماندهي و 
بهداشت بوفه هاي مدارس كشور نيز گفت: يكي از برنامه هاي 
مهم دفتر س��لامت و پيشگيري وزارت آموزش و پرورش در 
س��ال تحصيلي آينده، س��اماندهي و نظارت هرچه بيشتر بر 

بهداشت محيط بوفه هاي مدارس كشور است. 

صدور شناسنامه سلامت براي پيش دبستاني هاآغاز ثبت نام دكتري دانشگاه پيام نور


